
Protokół nr 34/22
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, które odbyło się

24 marca 2022 r., w sali nr 110 Urzędu Miejskiego w Słupsku

1. Sprawy regulaminowe - początek posiedzenia godz.09:00.
    - stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Adam Treder przywitał wszystkich uczestniczących
w posiedzeniu. Stwierdził, że jest quorum umożliwiające podejmowanie prawomocnych 
wniosków i opinii.
W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.
1. Beata Chrzanowska
2. Bogusław Dobkowski
3. Bożena Hołowienko
4. Łukasz Jaworski
5. Jacek Szaran
6. Adam Treder
7. Artur Wiszniewski 
8. Aldona Żurawska
(Lista obecności stanowi zał.nr 1 do niniejszego protokołu.)

     - przyjęcie porządku obrad.
(Proponowany porządek obrad stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)

Przewodniczący Komisji Adam Treder poinformował, że radni otrzymali zawiadomienie
o posiedzeniu wraz z proponowanym porządkiem obrad. Zapytał, czy są do niego uwagi
lub wnioski.
Wobec braku uwag i wniosków poddał porządek obrad pod głosowanie.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie
przyjęła do realizacji poniższy porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Polityka czynszowa za lata 2018-2021, windykacja i realizacja wyroków eksmisji.
3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych:
4. Sprawy bieżące.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

     - przyjęcie protokołu.

Przewodniczący Komisji Adam Treder poinformował, że radni otrzymali również protokół 
z ostatniego posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 17 lutego br. Zapytał, czy są do
niego uwagi.
Wobec braku uwag poddał protokół pod głosowanie.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie 
przyjęła protokół nr 33/22 z posiedzenia, które odbyło się w dniu 17 lutego 2022 r.
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Przewodniczący Komisji Adam Treder stwierdził, że Komisja przyjęła protokół nr 33/22    
z posiedzenia, które odbyło się w dniu 17 lutego 2022 r.

Ad.pkt.2 Polityka czynszowa za lata 2018-2021, windykacja i realizacja wyroków 
eksmisji.

(Informacja dotycząca polityki czynszowej za lata 2018-2021, windykacji i realizacji 
wyroków eksmisji stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu).

Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej w Słupsku spółka z o.o. Agnieszka 
Zwierz przedstawiła informację dotyczącą polityki czynszowej za lata 2018-2021, 
windykacji i realizacji wyroków eksmisji.
Przewodniczący Komisji Adam Treder otworzył dyskusję.

W dyskusji udział wzięli: radna Bożena Hołowienko, radny Bogusław Dobkowski, radny 
Jacek Szaran, radny Łukasz Jaworski i Przewodniczący Komisji Adam Treder.

Wyjaśnień udzielali  : Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej w Słupsku spółka
z o.o. Agnieszka Zwierz, Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka oraz 
Kierownik Działu Windykacji Zastępca Głównego Księgowego PGM spółka z o.o. 
Bartłomiej Drojman.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z informacją  
dotyczącą polityki czynszowej za lata 2018-2021, windykacji i realizacji wyroków 
eksmisji przyjęła ją przez aklamację do wiadomości.

Ad.pkt. 3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych:

(Sprawozdanie o zastosowanych ulgach w spłacie należności za okres od 1 stycznia 2021 
roku   do 31 grudnia 2021 r. z działalności Komisji przy Prezydencie Miasta Słupska oraz 
sprawozdanie zbiorcze z działalności Komisji przy Prezydencie Miasta Słupska i Komisji 
działających w podległych jednostkach organizacyjnych Miasta oraz projekty uchwał 
stanowią załączniki do protokołu z sesji, która odbędzie się 30 marca 2022 r.)

a) Sprawozdanie o zastosowanych ulgach w spłacie należności za okres od 1 stycznia 
2021 roku   do 31 grudnia 2021 r. z działalności Komisji przy Prezydencie Miasta 
Słupska oraz sprawozdanie zbiorcze z działalności Komisji przy Prezydencie Miasta 
Słupska i Komisji działających w podległych jednostkach organizacyjnych Miasta.

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła sprawozdanie  o zastosowanych ulgach 
w spłacie należności za okres od 1 stycznia 2021 roku   do 31 grudnia 2021 r. z 
działalności Komisji przy Prezydencie Miasta Słupska oraz sprawozdanie zbiorcze z 
działalności Komisji przy Prezydencie Miasta Słupska i Komisji działających w podległych 
jednostkach organizacyjnych Miasta.
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Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. 
sprawozdaniem przyjęła je do wiadomości bez uwag.

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2022 
rok (druk nr 44/13)

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka zwróciła uwagę na  pozycje 
wymienione w projekcie tj. przeznaczenie kwoty na zakup pojazdu służbowego w 
ramach zadania inwestycyjnego pn. „Zakup samochodu służbowego dla KM Policji w 
Słupsku” oraz z przeznaczenie na wsparcie finansowe dla Komendy Miejskiej Państwowej
Straży Pożarnej w zakresie zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego w 
ramach zadania inwestycyjnego.

W dyskusji udział wzięli: radny Jacek Szaran, Przewodniczący Komisji Adam Treder.

Wyjaśnień udzielała: Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem 
uchwały w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała projekt 
pozytywnie.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2022-2037 (druk nr 44/17)

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem 
uchwały  w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Słupska 
do dokonywania zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Miasta Słupska, w 
wieloletniej prognozie finansowej Miasta Słupska oraz w planie wydatków budżetu 
Miasta Słupska związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów 
inwestycyjnych w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w 
związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.(druk nr 44/18)

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

W dyskusji udział wzięli: radny Jacek Szaran, Przewodniczący Komisji Adam Treder.

Wyjaśnień udzielały: Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka i 
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Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem 
uchwały w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała projekt 
pozytywnie.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

e) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy świadczonej 
przez Miasto Słupsk na rzecz obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na 
terytorium tego państwa (druk nr 44/19)

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem 
uchwały  w wyniku głosowania jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Ad.pkt.4 Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji Adam Treder poinformował, że Pełnomocnik ds. Sportu przekazał
informację dotyczącą kosztów wynajmu obiektów SOSiR-u przez słupskie kluby w latach 
2019-2021.
(Ww. informacja stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu)
W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Jaworski, Przewodniczący Komisji Adam Treder, 
radna Aldona Żurawska, radny Jacek Szaran.
Wyjaśnień udzielała: Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Przewodniczący Komisji Adam Treder wobec wyczerpania porządku obrad podziękował 
wszystkim za udział w obradach i zamknął posiedzenie.
Posiedzenie zakończyło się o godz.10.40

Protokół sporządziła                                                      Przewodniczący Komisji
Bożena Dacko
Inspektor BRM                                                                        Adam Treder
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